



Styrelsemötesprotokoll 2015–10–20

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare
	Amelia Andersson	Studierådsordförande
	Anna Lissborg	Källarmästare
	Martin Johansson	Sexmästare
	Lisa Claesson	Cafémästare
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig, t.o.m. §11.1
	Sara Lindgren	Programmästare
	Nicolas Salas	Överphös
	Ludvig Eriksson	Skattmästare
Adjungerade	Carolina Koronen	Vice Kårordförande TLTH
	Oskar Hansson	Kårkontakt TLTH
	Daniel Lundell	Revisor, t.o.m. §11.1
	David Larsson	
	Fredrik Åkerberg	
	Nick Persson	
	Måns Ansgariusson	ej §10
	Sofia Siljeholm	
	Johan Rönnåker	
	Peter Seimar	t.o.m. §11.1
	Per Ahlbom	t.o.m. §7.1
	Jens Elofsson	t.o.m. §7.1
§1	OFMÖ	Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 12:08.
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes.
§3	Adjungeringar	Mötet beslöt att adjungera Nick Persson, David Larsson, Peter Seimar, Sofia Siljeholm, Johan Rönnåker, Fredrik Åkerberg, Måns Ansgariusson, Per Ahlbom och Jens Elofsson.
§4	Godkännande av dagordningen	Mötet beslöt att godkänna dagordningen med tilläggen §7.1 Styrelsereunion, §9.1 Eluttag och §11.1 Datum HTM2.
§5	Föregående mötes protokoll	Inga protokoll godkändes.
§6	Information från kåren	Carolina Koronen berättade att kandidaturen för fullmäktige är öppen, att SOUPen klubbades förra fullmäktige, att tlth.se har ett klagomålsformulär och att JätteIKK är den 3 november. Per Ahlbom sade att alla borde söka till fullmäktige för att det är



skitkul.

Amelia Andersson höll med föregående talare.

- §7 Information PLD && PLC
PLC
- Amelia Andersson berättade att det varit både PLD och PLC. På PLC diskuterades det att kursregistreringen för C:s specialiseringar funkar dåligt på grund av platsbegränsningar och så vidare. Det diskuterades även att ta bort specialiseringen System och signaler för att bara två personer har tagit examen, men det kostar inget att ha kvar den. Man vill även lägga till en specialisering som skulle vara ungefär som Software Engineering för D, och studentrepresentanter ska kolla upp om det är genomförbart.

Amelia Andersson berättade även att på PLD hade det bestämts att ha Scala som programmeringsspråk på programmeringsgrundkursen. PLD vill även ta bort Design av processorer och digitala system som specialisering för att ingen har tagit examen. Isåfall skulle specialiseringen Inbyggda system få mer hårdvaruinriktade kurser.

- §7.1 Styrelsureunion
- Per Ahlbom sade att det var roligt med styrelsureunion i helgen, och undrade vem som tar hand om eventet i framtiden.
- Ludvig Eriksson sade att det kändes lämpligt att köra det privat så länge, så vidarebefordrar han fakturor om det behövs.

- §8 Reflexvästar
- Sara Lindgren sade att det vore roligt att se vem som jobbar på event, och då kan jobbarna ha på sig råsa reflexvästar.

Lisa Claesson frågade om de inte bara kommer tappas bort.

David Larsson föreslog att de kunde förvaras på sektionen.

Anna Lissborg undrade när de skulle användas.

Sara Lindgren svarade att det skulle mest vara av programmateriet och under UtEDischot.

Amelia Andersson berättade att Roger föreslagit speciell klädsel på studiekvällar, men att reflexvästar kanske inte var det han tänkte sig.

Carolina Koronen frågade om det skulle vara i one size fits none isåfall, men att det vore bra om de inte behövde tvättas.

Viktor Attoff sade att det fanns plats i kostymeringsbudgeten.

David Larsson sade att det brukar vara 20 vakter på UtEDischot.

Anna Lissborg sade att det var viktigt att diskutera och inte fatta hastiga beslut.

Martin Johansson föreslog att kolla upp med E-sektionen om



- man skulle ha något gemensamt.
- Viktor Attoff sade att det vore bra med en bättre bild på färgen, så kan det bestämmas när den finns.
- §9 Kylning av mat Lisa Claesson berättade att problemet med kylning av nachofärs kommer lösa sig, det behövs bara göra en provstekning med temperaturkontroll före och efter kylning.
- §9.1 Eluttag Anna Lissborg sade att det inte är bra med fuldragningar, och att det ska komma en elektriker och fixa ändå, så Anna tänkte be honom att fixa några extra grejer. Hon undrade om detta var ok.
- David Larsson trodde att det skulle kosta runt 10000 – 20000 kr.
- Anna Lissborg sade att viss el måste fixas ändå, till exempel i caféförrådet.
- Viktor Attoff sade att det var en bra idé så länge priset var rimligt.
- Fredrik Åkerberg sade att det inte kommer kosta mer än 20000.
- David Larsson varnade om att inte ha löpande pris.
- Ludvig Eriksson sade att det vore bäst att ha priset på papper.
- §10 Datum Styrelsen **beslöt** att ha sektionstackphest den 12 december.
Sektionstackphest Peter Seimar sade att Medaljelele vill ha en medaljutdelning, och att detta kan ske på tackphesten.
- §11 Ändrat datum till Viktor Attoff berättade att insamlingen blivit uppskjuten.
Röda
Korset-insamlingen
- §11.1 Datum HTM2 Styrelsen **beslöt** att HTM2 är 24–25 november, och därmed är motionsstopp 13 november.
- Styrelsen **beslöt** att ha budgetmöte den 10 november.
- §12 Beslutsuppföljning
- | Ansvarig: | Beslut: | Beslutat: | Rapporterat: |
|-----------|------------|-----------|--------------|
| Sara | Ouveraller | S13 | S32 |
| Amelia | Hemsida | S25 | S28 |
- §13 Utskottsrapporter Inga övriga kommentarer på utskottsrapporter.
- §14 Ekonomisk status Ludvig Eriksson berättade att kassan haft mer pengar än han trott.
- §15 Val av funktionärer **Cafémästeriet**
- Entlediga funktionär Karl Nilsson (dat12kni)
Entlediga funktionär Per Ahlbom (ada10pah)



Programmästeriet

Funktionär inom programmästeriet Alexander Häll Lanerfeldt (dat15a12)

- §16 Övrigt Anna Lissborg berättade att de ska försöka minska Partywagon under Snickerboa.
Johan Rönnåker sade att de ska koppla om och se om det går bra, och sedan isåfall göra den liten.
Nicolas Salas undrade när den blir klar.
Fredrik Åkerberg sade att det kan ta en del tid.
- §17 Meddelanden Ludvig Eriksson hoppades att alla anmält sig till sina tentor.
- §18 OFMA Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 13:06.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff
Ordförande